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MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

              

ZÁPIS č. 01/2021 
zo zasadnutia komisie pre šport dňa  08.02.2021 

 

Prítomní: 

Predseda komisie: Mgr.Daniel Struhár 

Členovia komisie:     Ing. Miroslav Baran, Ján Medved, , Ing. Ján Pampurík, Mgr. Miroslav 

Koralka, Mgr. Pavel Ambros 

 

Sekretár komisie: Veronika Horváthová 

 

Ospravedlnení: Jozef Tokár, Ing. Milan Hašan, Mgr. Richard Smékal  

 

Rokovanie viedol:  Mgr. Daniel Struhár, predseda komisie pre šport 

 

Program:  
1/ Otvorenie 

2/ Žiadosti o poskytnutie dotácií 

3/ Rôzne (otázky pre športové kluby) 

4/ Záver 

 

 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal Mgr. Daniel Struhár, predseda komisie. Zasadnutia sa 

zúčastnilo 5 členov komisie prostredníctvom videokonferencie, komisia bola 

uznášaniaschopná. 

 

K bodu 2/ 

 

Žiadosti na poskytnutie dotácie ( Hokejový klub, Ice skating team, Slovenký zväz 

biatlonu) 

 

Slovenský zväz biatlonu žiada o poskytnutie dotácie za účelom dotácia na náklady spojené 

s organizovaním podujatia IBU Cup 3 a IBU Cup 4. Ide o medzinárodné podujatie. Predseda 

komisie preto navrhol neodporúčiť túto dotáciu z rozpočtu mesta Brezno určených pre 

športové kluby, ale odporúča podporiť Slovenský zväz biatlonu z vyčlenených finančných 

prostriedkov o ktorých rozhoduje primátor mesta sumou 10 000 eur.   

Zo 6 prítomných 6 za.  

 

Hokejový klub a Ice skating team žiadajú o dotáciu na náklady spojené s výpožičkou ľadovej 

plochy v Aréne Brezno za 4Q 2020. Komisia pre šport odporúča schváliť dotáciu do MsZ na 

základe vydokladovaných žiadosti.  

 

Zo 6 prítomných 6 za.  
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K bodu 3/  

Rôzne 
Odpovede na otázky pre športové kluby bohužiaľ neodoslali všetky kluby preto im sekretár 

komisie pošle opätovný mail, aby do 14.02.2021 poslali vyplnené formuláre, ktoré majú 

napomôcť komisii pri rozdeľovaní dotácií.  

Telocvične naďalej zavreté podľa opatrení vlády a dala sa rozpustiť aj ľadová plocha v Aréne 

Brezno aby ušetrili finančné prostriedky. 

 

 

 

Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť 

a o 16:20h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel Struhár 

 predseda komisie  

   


